
احمدی: اعتبار برایم از جوایز نقدی مهم تر است
ملی پوش بادبانی بعد از مقام سومی مسابقات بادبانی جام ریاست جمهوری 
اســپانیا، حالا موفقیت در مسابقات جام پادشــاهی و کوپادل ری اسپانیا را نشانه 
گرفته اســت. احمد احمدی که لحظه ای دست از هدف نمی کشد، معتقد است 
حضور در مسابقات و کسب اعتبار بیشتر از جوایز نقدی برایش مهم است. او در 
گفت و گو با خبرنگار »ایران« از مســابقات جام ریاست جمهوری اسپانیا صحبت 
کرد: »3 مرحله مســابقه در 40 روز برگزار شــد. مرحله آخر به خاطر رقابت برای 
جایگاه ســوم تا ششم بسیار حساس بود.ما باید قایق های مشخصی را در زمانی 
مشخص پشت سر می گذاشتیم و همین استرس کار را بالابرده بود.9 نفردر قایق 
بودیم که هیچ کداممان حق کوچک ترین اشــتباه در 4 ساعت مسابقه پیوسته را 
نداشــتیم. خدا راشکر توانســتیم جایگاهمان را در طول مسیر حفظ کرده و مقام 
ســوم را کســب کنیم.این مسابقات جایزه نقدی نداشــت ولی کاپ و امکاناتی در 
اختیارمان گذاشتند. شناخته شدن و اعتبار برایم مهم تر از جوایز نقدی است و از 
طرفی این مسابقه چالش خوبی بود و باعث شد چیزهای جدیدی برای آینده یاد 
بگیریم.« احمدی که خودش را برای حضور در مســابقات 
کوپادل ری و جام پادشــاهی اسپانیا آماده می کند، گفت: 
»2 روزی اســتراحت کــردم ولی مجــدداً تمرینات هوازی 
و بدنســازی را شــروع کرده و قرار اســت تمریناتم در دریا 
را پیگیــری کنم. احتمــالاً 15 روز دیگر برای تمرین 
در قایق هــای بــزرگ قبــل فصل مســابقات، به 
فرانســه می روم تا به آمادگی مطلوب برســم. 
قــرار اســت با همین قایــق در مســابقات جام 
پادشــاهی اســپانیا و کوپادل ری یــا همان جام 
حذفــی در جزیــره پارمــا مســابقه دهــم. خبــر 
 خوبــی در راه اســت و بــزودی بــا اعــام ایــن خبــر 

سورپرایزتان می کنم.«
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پاراکمانداران فینالیست مسابقات جهانی شدند
تیم ملی پاراتیروکمان  به فینال مسابقات قهرمانی جهان رسید. این تیم 
بــا ترکیب غامرضا رحیمی و اصغر زارعی نژاد بعد از اســتراحت در دور 
اول، در دور یــک چهــارم نهایــی مقابــل تیم هند با نتیجــه 6-0 به برتری 
رســید. تیم ایران در نیمه نهایی با برتری  5-3 مقابل ترکیه  فینالیســت 
شــد. پاراکمانداران ریکرو فردا در فینال مســابقات برای تصاحب طا به 

مصاف کمانداران بریتانیا می روند.

بعد از ۲ طلا در جاکارتا، نگاه مسئولان تغییری نکرده است

مازندرانی: یک قدم هم از طلا عقب نمی کشیم 
فائــزه زمانــی/ کبدی ایــران در دو بخش مــردان و زنــان در بازی های آســیایی 
جاکارتا، طایی شد و حالا جزو امیدهای کاروان کشورمان در بازی های آسیایی 
هانگژو محسوب می شود. گرچه ورزشکاران کبدی معتقدند اینکه مسئولان هر 
۴ ســال یک بار و درآســتانه بازی های آســیایی پیگیر وضعیت تیم شوند، اصاً 
اتفاق خوبی نیســت. در این شــرایط، امیر مازندرانی ســرمربی تیم ملی تأکید 
کرده به رغم کم و کاســتی ها، شــاگردانش را برای تکرار عنــوان قهرمانی روانه 
هانگــژو می کنــد. او در گفت و گو بــا خبرنگار »ایــران« از تمرینات ملی پوشــان 
کبــدی در ایــن روزهــا می گوید: »۵ اردو را پشــت ســر گذاشــتیم و حــالا اردوی 
ششــم در مجموعه ورزشــی انقــاب درحال برگــزاری اســت.اردوهای اولمان 
در شهرســتان هایی مثل الیگودرز، ســنندج، قزوین و قم برگزار شــد و حالا این 
دومیــن اردویمــان در تهــران اســت.« ســرمربی تیــم ملی معتقد اســت نبود 
خانــه کبدی به ضرر تیم ملی اســت: »نبود خانه کبــدی اذیتمان می کند.اردو 
در شهرســتان ها به خاطر عدم تجربه کافی در برگزاری اردوهای ملی ســخت 
اســت، از طرفــی درشهرســتان ها بــه لحــاظ امکانــات در مضیقه هســتیم. در 
اردوهای شهرستان 4-3 روز اول فقط صرف هماهنگی ها و تدارکات می شود 
کــه بازهــم نواقصی وجود دارد.ما به خانه کبدی نیاز داریم تا بتوانیم اردوها را 
متمرکز برگزار کنیم و بازیکنان مصدوم مان در مرکز تخصصی خودمان تحت 
درمــان قــرار بگیرند تا هزینه های اضافی برای رفت و آمد و تردد بین خوابگاه 
و ســالن و هم چنین غذاهای رستورانی بی کیفیت، حذف شود.ملی پوشان به 

غذای رژیمی نیاز دارند و غذاهای رستورانی مناسب ورزشکاران نیست.«
بــه گفتــه او افزایش بودجه فدراســیون با توجــه به تورم تأثیرگذار نبوده اســت: 
»صحبــت مــا در حد مصاحبه اســت و از نزدیــک با مســئولان وزارت صحبتی 
نداشته ام.اگر قرار بود اتفاقی بیفتد، بعد از 2 طای کبدی در بازی های آسیایی 
می افتــاد. فقط تغییرات نســبی در بودجه فدراســیون داشــته ایم و بودجه از 2 
میلیارد به ۶ میلیارد رســیده اســت که بــا توجه به تورم عماً رقــم تأثیرگذاری 
نیســت و به میزان افزایش بودجه تورم هم زیاد شــده اســت. متأسفانه بعد 2 
طا در بازی های آسیایی، نگاه مسئولان به این رشته تغییری نکرده است. شاید 
تغییراتی در بطن فدراســیون صورت گرفته باشــد اما من به عنوان ســرمربی و 
ملی پوشــان که در اردوها حضور داریم، تغییری حــس نکرده ایم.« مازندرانی 
تکرار طا در هانگژو را بدون مسابقات تدارکاتی سخت می داند: » از لحاظ نیروی 

انســانی در مضیقــه نبوده و بازیکنان جــوان خوبی داریم.به تکــرار طا در هانگژو 
امیدواریــم امــا دفاع از عنوان قهرمانــی به برنامه ریزی جمعی نیــاز دارد. یکی از 
خلأهــای ما درحال حاضر فقــدان بازی های تدارکاتی اســت، ۵ ماه از حضور من 
در تیــم ملی و درخواســت برای بازی هــای تدارکاتی می گذرد اما هنــوز یک بازی 
تدارکاتی هم نداشته ایم. ملی پوشان باید هر دو، سه ماه یکبار ارزیابی شوند و این 
ارزیابی فقط در مســابقه اتفاق می افتد. متأســفانه به خاطــر دلایل مختلف مثل 
عــدم آمادگی یا عدم بودجه کافی تیم ها برای حضــور در ایران و عدم توان مالی 
فدراســیون در تأمیــن منابع مالی تیم های مختلف برای حضــور در ایران، تا الان 
موفق به برگزاری مسابقات تدارکاتی نشده ایم و امیدوارم از این به بعد این امکان 
پیش بیاید. حضور در بازی های آســیایی بدون مسابقه تدارکاتی سخت است اما 
قطعــاً بــرای طــا می رویــم و یک قــدم از طا برنمــی گردیم. طا فقــط با حرف 
زدن به دســت نمی آید و امیدوارم همگی دســت به دســت هم داده تا بتوانیم از 
قهرمانی مان دفاع کنیم. کماکان رقیب اصلی مان هند اســت اما نمی شــود تیم 
کره جنوبی و سریانکا را دست کم گرفت.بازی های آسیایی همیشه متفاوت بوده 
و همه دنبال مدال حتی برنز هستند. هیچ تیمی را دست کم نمی گیریم اما فکر 

می کنم در بازی های آسیایی رقابت اصلی مان با هند خواهد بود.«
او حالا به المپیکی شــدن کبدی هم امیدوار اســت: »احتمــال دارد در یکی، دو 
ســال آینده مسابقات قهرمانی جهان برگزار شود و حتی المپیکی شدن کبدی 
دور نیســت. اگر از الان زیرســاخت ها و شرایط مناســب فراهم شود، می توانیم 
برای اولین بار در یک رشته تیمی مدال المپیک بگیریم. منتها این شرایط باید 

از امروز فراهم شود نه دقیقه 90.«
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گــروه ورزشــی/ معــاون اول رئیس جمهــور بــه 
همــراه علی بهادری جهرمی ســخنگوی دولت 
و حمیــد ســجادی، وزیــر ورزش و جوانــان بــا 
حضــور در کمــپ تیم های ملی شــهید ســپهبد 
حــاج قاســم ســلیمانی با رئیــس فدراســیون و 
ملی پوشــان آزادکار دیــدار و گفت و گــو کردنــد. 
محمــد مخبــر بــا خوشــحالی از حضــورش در 
خانه  کشــتی و دیدار با قهرمانان افتخارآفرین، 
گفت: »خوشــحالم در جمع شما حضور دارم، 
چــرا کــه شــما به عنــوان نماینــدگان جمهوری 
اســامی در میادیــن ورزشــی با کســب افتخار و 
بــه اهتــزاز در آوردن پرچــم کشــورمان موجب 
غرور ملی و شــور و شعف در بین مردم شریف 
ایران می شوید و کشتی در مقایسه با رشته های 
تیمی، رشــته ای اســت کــه می توانــد مدال های 
زیــادی کســب کنــد. درخشــش تیم هــای ملــی 
کشــتی در رقابت هــای جهانــی نروژ نشــان داد 
کــه کشــتی از پتانســیل بالایــی بــرای موفقیــت 
برخــوردار اســت و امیــدوارم بــا ادامــه همیــن 

رونــد بتوانید در میادین پیــش رو بیش از پیش 
موفــق باشــید.« معــاون اول رئیس جمهــور بــا 
قدردانی از زحمات بی دریغ مربیان و کادرفنی 
تیم هــای ملــی کشــتی اظهــار داشــت: »قطعاً 
موفقیت ورزشکار مرهون زحمات و تاش های 
مربیان و سایر دســت اندرکاران است و آنها نیز 
نقش ویژه ای در کســب افتخارات کشــتی گیران 
دارند.« مخبر اقدامات انجام شــده فدراســیون 
بــرای ایجــاد امکانــات و بســتر مناســب بــرای 
تیم هــای ملــی کشــتی را قابــل تقدیر دانســت: 
»علیرضــا دبیــر که خــودش یکــی از قهرمانان 
ملــی مــا محســوب می شــود، زحمــات زیــادی 
را در ایــن مــدت کشــیده و فضــای ایجاد شــده 
به عنــوان کمــپ تیم های ملی کــه مزین به نام 
ســپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی و همچنین 
شــهدای کشــتی گیر و به عاوه تصاویر شــهدای 
کشــتی گیران اســت، تأثیر بســزایی در عملکرد 

فنی تیم های ملی کشتی داشته است.«
او خــودش را عاقه منــد به کشــتی، ورزش 

اول ایران می داند: »کشــتی به عنوان ورزشی با 
منش پهلوانی و جوانمردی محسوب می شود 
و خوشــحالم که عاوه بر آماده ســازی جسمی 
و فنــی، از لحــاظ اهتمام به مســائل اخاقی و 
معنــوی نیز بســترهای مناســبی فراهم شــده 
تــا یــک قهرمــان ملــی عاوه بــر کســب عنوان 
قهرمانــی، به عنــوان یــک پهلــوان در جامعــه 
شــناخته شود و کشــتی گیران با توســل بر ائمه 
اطهار و توکل بر خداوند متعال در میدان های 
بــزرگ حاضر شــوند. مــردم عرق ویــژه ای به 
کشــتی دارند و این رشته را دوست دارند و نام 
قهرمانــان بزرگــی در ذهن مردم نقش بســته 
شــده اســت، بخصوص جهان پهلوان تختی را 
به عنــوان یــک الگــوی جوانمــردی و مردانگی 
می شناســند و بیشــتر ورزشــگاه های مــا به نام 
ایشــان نامگــذاری شــده اســت.« معــاون اول 
رئیس جمهور نگاه هیأت دولت بویژه شخص 
دکتر رئیســی را به عنوان فرد اول اجرایی کشور 
نگاهــی  کشــتی  بخصــوص  کشــور  ورزش  بــه 

مثبت و حمایتی دانســت: »به شــما می گویم 
که ورزش اول و ملی کشور، مورد حمایت ویژه 
دولــت مردمی اســت و ما تمام تــاش خود را 
خواهیــم کــرد تــا کشــتی به عنوان یــک ورزش 
بومــی کــه ریشــه در ســنت، مذهــب و تاریــخ 
مــا دارد، مــورد رشــد و ارتقــای هرچــه بیشــتر 
قــرار گیــرد.« مخبــر بــا آرزوی موفقیــت برای 
تیم های ملی کشتی در میادین پیش رو گفت: 
»قطعاً چشــم ملــت ایران بــه افتخارآفرینی و 
پیروزی هــای شــما در میادین پیش رو اســت، 
چراکه وقتی شما در یک میدان مهم به عنوان 
قهرمانی می رسید، این حس قهرمانی در تک 
تــک مردم کشــور نیز بــه وجود می آیــد و مایه 
عزتمندی ایران اسامی خواهد بود.« علیرضا 
دبیــر، رئیــس فدراســیون کشــتی هــم دربــاره 
دغدغه های مالی اش در فدراســیون و دیدار با 
معاون اول رئیس جمهور، گفت: »آقای مخبر 
همیشــه بــه کشــتی لطــف داشــته اســت و روز 
گذشــته هم قول هایی داد کــه امیدوارم دولت 

بــه قول خــود عمل کنــد و ان شــاءالله با کمک 
دولت، کشــتی را به جایــگاه اصلی اش در دنیا 

برسانیم.«
ë  محمدیان، تنهــا نماینده امروز ایــران در جام

یاشاردوغو
نماینــده  تنهــا  محمدیــان  محمدحســین 
ایــران در مصاف بــا آزادکاران حاضــر در ترکیه 
اســت. مســابقات بین المللی کشــتی  آزاد جام 
یاشــاردوغو از صبــح امــروز در شــهر اســتانبول 
آغاز می شود. تیم منتخب کشتی آزاد کشورمان 
با 13 کشــتی گیر و بدون نماینده ای در وزن 125 
کیلــو به مصــاف حریفــان مــی رود. قرعه کشــی 
همــه اوزان عصــر دیــروز )جمعه( برگزار شــد. 
مدعیــان 97 و 125 کیلو امروز کشــتی می گیرند 
و باتوجه به  اینکه ما نماینده ای در ســنگین وزن 
نداریــم، امروز فقــط محمدیــان در 97 کیلو به 
مصــاف حریفــان مــی رود. نماینــدگان 8 وزن 
باقیمانــده 57، 61، 65، 70، 74، 79، 86 و 92 

کیلو نیز فردا کشتی می گیرند.

پریسا غفاری / تیم ملی بسکتبال ایران در پنجره 
دوم انتخابــی جام جهانی 2023 بــا نتیجه 73 
بــر 69 برابر قزاقســتان شکســت خورد تــا اولین 
باخت تاریخ بســکتبال ایران برابر این تیم ثبت 
شــود.  تیم ملی ایران تمــام دیدارهایی که تا به 
حال برابر این تیم داشــته را با پیروزی پشت سر 
گذاشــته بود تــا اینکه عصر پنجشــنبه ایــن آمار 
خــوب از بین رفت. آن هــم در حالی که قزاق ها 
در رنکینگ جهانــی رده 70 را در اختیار دارند و 
تیم یازدهم آسیا هستند اما ایران تیم دوم آسیا 

و 23 جهان است.
در این دیدار نیکولا باژین با کسب 23 امتیاز 
قزاقســتان  بازیکــن  بهتریــن  تأثیرگــذاری 2۴  و 
بــود و محمد جمشــیدی هم  بــا 32 امتیاز و به 
ثمــر رســاندن 80 درصــد پرتاب ســه امتیازی و 
تأثیرگــذاری 27 بهتریــن بازیکن ایــران و زمین 
نام گرفت اما بازی خوب او هم نتوانســت مانع 
شکســت تیم ملی شود. هر چند او موتور گلزنی 
تیم ملی بود اما در دفــاع ضعیف ترین بازیکن 

هم به حساب آمد.
در ضمــن از لحــاظ آمــار، قزاق هــا در ایــن 
دیــدار 13 پرتــاب 3 امتیــازی موفق داشــتند. از 
ســویی کادرفنــی ایــران از ابتــدای بازی تــا انتها 
اصــرار بــر ارائــه یــک تاکتیک دفاعی مشــخص 
داشــت و بــدون تغییــر در ایــن تاکتیــک، اجازه 
خودنمایــی بــه حریــف داد. نیکــولای باژیــن و 

آنتونی کلمونس بشــدت تیم ملی را آزار دادند 
و مجموعاً 11 پرتاب ســه امتیازی موفق داشتند.  
نکته حائزاهمیت این که دارکو روســو، سرمربی 
صربســتانی تیــم قزاقســتان بــا آنالیــز دقیــق و 
آمادگی کامل، تیمــش را راهی زمین کرده بود. 
او در صحبت هایــش بعــد از بازی تأکیــد کرد از 
مربیــان صربســتانی کــه در ایــران کار کرده انــد 
مشــاوره و کمک گرفته بود. با این اوصاف نقطه 
قــوت روســو اســتفاده از ضعــف تاکتیکــی ایران 
بــود. او زمانــی کــه متوجــه شــد ایــران در تمام 
بــازی بــا یــک روش حملــه می کنــد و کاً یــک 
تاکتیک دفاعــی دارد، در کوارتر چهارم با تغییر 
تاکتیک مناسب موفق شد اختاف 10امتیازی را 
جبران کند و تیمش را پیش بیندازد. در ســمت 
مقابل، مصطفی هاشــمی سرمربی ایران وقتی 
اختاف در حال کم شــدن بود، درخواست تایم 
اوت نکــرد و روی تاکتیــک خــود پافشــاری کــرد 
کــه همیــن امــر به ضــرر ایران تمــام شــد. البته 
تعویض هــای زیــاد و پراشــتباه هم کفه تــرازو را 
به نفع قزاق ها سنگین کرد. هاشمی در اقدامی 
عجیــب زمانی که کاظمی و مشــایخی عملکرد 
خوبی در زمین داشتند، آنها را تعویض کرد و با 
آوردن مهدی کامرانی و اصغر کاردوست ابتکار 

عمل را به قزاق ها داد.
 نکتــه قابــل تأمــل بخشــی از صحبت هــای 
هاشــمی بعد از بــازی است:»می دانســتیم کار 

بــه لحظــات آخر کشــیده می شــود. قزاقســتان 
تیم درجه 3 آســیا نیســت. تیم درجه 2 و حتی 
نزدیک به یک آسیاســت. آنها با این بازیکنان، 
همتــراز تیم ما هســتند و اگر 10 بــار دیگر با هم 
بــازی کنیــم ممکن اســت 5 بــار ببریــم و 5 بار 
ببازیــم و هربــار کار بــه دو دقیقــه آخــر کشــیده 
شــود.« هاشــمی ایــن حرف هــا را در حالــی زد 
کــه قبــل از اینکه ســرمربی تیم ملی شــود نظر 
دیگــری داشــت.  از مســائل فنــی کــه بگذریم، 
بســکتبال  ملــی  تیــم  ســرمربی  صحبت هــای 
کشــورمان در نشســت خبــری، باعــث بهــت 
کارشناســان، پیشکســوتان و اهالی رسانه شد. 
در حالــی کــه همــه منتظر پاســخ هاشــمی به 

ســؤالی روشــن و واضــح درخصوص شکســت 
نوبرانــه ایــران بودنــد، او گفت:»دنبــال توجیــه 
نیســتم و مقصــر باخــت مــن هســتم. همــه ما 
اشتباهاتی داشتیم که باعث باخت شد. اشتباه 
من این اســت به کســانی کــه بســکتبال را بازی 
نکردند جواب می دهم!« او در شرایطی چنین 

جملــه ای بــه زبــان آورد کــه بهتر اســت 
نماینــده  خبرنــگاران  نکنــد  فرامــوش 
دهنــده  بازتــاب  رســانه ها  و  رســانه ها 
خواســت مردم هســتند و رسالت آنها 
آگاهــی بخشــی اســت. بنابرایــن شــما 

هم در قامت سرمربی تیم ملی موظف 
هستید که پاسخگوی مردم باشید.

محمد مخبر، معاون اول رئیس جمهور در خانه کشتی:

نگاه دولت و رئیس جمهور به کشتی، مثبت و حمایتی است

تیم ملی بسکتبال ایران در خانه از پس قزاقستان برنیامد

شکست نوبرانه!
اصرار  مصطفی هاشمی بر تاکتیک دفاعی ثابت، با کامبک قزاق ها همراه شد

ره
چه

ملــی  تیــم  کاپیتــان  عابدینــی  مجتبــی  رنجبــر/  مهــری 
شمشــیربازی ســابر، در اولیــن تجربــه مربیگــری اش بــا 
تیــم  نوجوانــان، مــدال برنز انفــرادی آســیا را گرفت؛21 
ســال بعد از مــدال طایی  کــه خودش در آســیا گرفته 
بــود. امــا خیلی ها حــرف او را گاف تلقی کردنــد. با این 
حــال عابدینــی بــه خبرنــگار »ایــران« می گویــد: »من 
گافــی نــداده ام و در صفحه مجــازی ام هم 
نوشــتم  که 21 ســال پیش خودم مدال 
طــای نوجوانــان  آســیا را گرفتــم و 
حالا که ســرمربی شــدم، شاگردم. 
شــاید اشــتباه لفظی پیش آمده 
امــا اصــاً منظــورم ایــن نبــود 
نوجوانــان  اســت  کــه 21 ســال 
مدال نگرفته اســت. چــرا که 12 
ســال پیش فــرزاد باهر مــدال برنز 
نوجوانان آسیا را گرفت. برخاف ادعای 

بعضی ها من و بقیه همکارانم دنبال بزرگ کردن خودمان نیســتیم و 
تنها می جنگیم تا پرچم سه رنگ ایران را بالا ببریم.« مدالی که به گفته 
خودش خیلی دلچسب بوده: »مدال برنز نیما اتفاق خیلی خوبی بود. 
من دوســت داشــتم 21 ســال بعد از اینکه خودم مدال طای نوجوانان 
آســیا را گرفتم، شــاگردانم هم در اولین تجربه مربیگری ام مدال آســیا 
را بگیرند که نیما آقایی آن را تحقق بخشید. او اتفاق خیلی خوبی رقم 
زد. البته من خیلی دوســت داشــتم که طا بگیرد. خــودش هم بعد از 
باخت 15-12 حســرت خــورد. او می توانســت برنده باشــد، عالی بازی 
کرد، می شد جای نیما و حریفش که قهرمانی را گرفت، عوض شود، اما 

نشد. با این حال همین برنز هم برایم خیلی ارزشمند است.«
ســرمربی شمشــیربازی نوجوانــان ســابر ســطح رقابت هــا را بــالا 
می دانــد: »مســابقات انفــرادی ســابر نوجوانــان خیلــی خــوب بــود. 
قزاقســتان و هنگ کنــگ مــدال نیاوردنــد، نیمــا آقایــی بعــد از بــرد 
هنگ کنــگ و ازبک برنز گرفت. هرچند، کــره، چین و ژاپن نبودند اما 
ســطح مســابقات خوب بود. ازبک ها با 5 شمشــیرباز با قد یک متر و 
90 ســانتیمتر آمده بودند که مســابقات زیادی رفته بودند. دوره های 

قبل شمشــیربازان قزاقســتان، ازبک و کویت به این ســطح نرســیده 
بودند. ازبکستان میزبان خیلی خوب کار می کند و خیلی شرایط برای 
شمشــیربازانش بهتر بود.« او امیدوار است تیمش در مسابقه تیمی 
هم بدرخشــد:»بچه های ما هم خوب درخشــیدند. مسابقات تیمی 
برایــم خیلی مهم اســت و به نظرم تیم ما می تواند بدرخشــد. همه 
ســعی ما برای مــدال تیمی بــود.« عابدینی با مربیگــری اش در تیم 
نوجوانان سابر خیلی ها را متعجب کرده:»خیلی ها وقتی مرا اینجا به 
عنوان سرمربی تیم سابر نوجوانان ایران دیدند، تعجب کردند. وقتی 
نیما مدال گرفت، مرا برای اهدای مدال و عکس با شمشیربازان روی 
ســکو دعوت کردند.« کاپیتان ســابق تیم ملی شمشــیربازی از اولین 
تجربــه اش راضی اســت: »تجربــه، تجربه خیلی خوبی بــود، آن هم 
در قهرمانی آسیایی که خودم 21 سال پیش در آن مدال گرفته بودم 
و حــالا بــه عنوان مربی درآن حاضر شــدم. من از اعتماد فدراســیون 
و کمــک خودم مســعود فتوحی تشــکر می کنم. به نظرم کــه راهم را 

درست انتخاب کردم و با این تیم به آرزویم می رسم.«

خیلی ها از دیدن من در نوجوانان آسیا تعجب کردند

عابدینی: من گاف ندادم

گــروه ورزشــی/ هرچنــد داوری هــای رقابت های 
کشــتی فرنگی جام تختی رضایت بخش بود اما 
قضــاوت مبارزه نیمــه نهایــی وزن ۶۷ کیلوگرم با 
اعتراض شــدید مجید رمضانی مربی مازندرانی 
همراه شد.این رقابت ها از چهارشنبه 4 اسفندماه 
آغاز شده که سومین مرحله از چرخه انتخابی تیم 
ملــی فرنگی در ســال ۲0۲۲ اســت. در نیمه نهایی 
وزن 6۷ کیلوگرم بین ســجاد ایمن طلب و جواد 
رضایــی، مجید رمضانــی که در دهه های گذشــته 
عضو تیم ملی کشــتی فرنگی ایران در مســابقات 
جهانی بود، در مبارزه شــاگردش بشــدت نسبت 
به عملکرد گروه داوری اعتراض داشت و هرچند 
ســجاد ایمن طلب با نتیجــه 5 بــر 4 مقابل جواد 
رضایی بــه پیروزی رســید و فینالیســت شــد، اما 
اعتراضــش خیلــی ادامه دار شــد و حتــی محمد 
بنــا از جایگاه ویژه نیز با اشــاره از او می خواســت 
که به اعتــراض خاتمه بدهــد. او در پایــان مبارزه 
کشــتی گیرش ســمت محمد مصلایی پور رئیس 

کمیســیون داوران فدراســیون جهانی که بتازگی 
عضــو اتحادیــه جهانی نیز شــده اســت، رفت و 
بــار دیگــر از عملکــرد داوران بشــدت انتقــاد کرد. 
رمضانی معتقد بــود نه تنها در این مبــارزه، بلکه 
در ســایر کشــتی های شــاگردانش نیز اشــتباهاتی 
صورت گرفته است. از طرف دیگر عدم هماهنگی 
در برگزاری مســابقه باعث شد 4 کشــتی گیر برای 
رویارویی حســاس مرحله نیمه نهایی دو بار روی 
تشــک آمده و بــا توجــه به عــدم حضــور داور در 
تشــک، بار دیگــر لباس پوشــیده و تشــک را ترک 
کنند. حسین نوری و ناصر علیزاده که برگزارکننده 
مبــارزه نیمه نهایــی وزن 8۷ کیلوگــرم بودند، دو 
بار بــرای رویارویی با هــم روی تشــک فراخوانده 
شدند که مســابقه برگزار نشد و تشک را ترک کرده 
و لباس پوشیدند تا بدن شان سرد نشود. در مبارزه 
نیمه نهایی 130 کیلوگرم نیز که بین امیر قاســمی 
منجزی و پارسا نظری برگزار می شد، همین اتفاق 

رخ داد.

کشتی فرنگی جام تختی – اهواز

اعتراض به داوری و ناهماهنگی در برگزاری


